
  Referat
Bestyrelsesmøde - DcH Sæby.
Dato: 06 – 01 -2024
Tidspunkt: 19:00 – 21:30
Sted: Hos Maria

Møde indkaldt af: Maria Afbud meldes til: 

Deltagere: Maria - Jytte – Jane – Lone  - Veronica Afbud: 

Udeblevet: Mødeleder: Maria

Referent: Jytte Kage: Jytte

Punkt. Beskrivelse.

1.
Godkendelser Godkendelse af dagsorden:   Godkendt

Godkendelse af referat:  Godkendt

2.
Orientering fra formanden

Vi havde standerhejsning, der efter valgte at gå
en tur i stedet for at træne, da der var meget 
glat på vores baner. 
Generalforsamlingen gik fint
Der er forslået at vi kan søge de forskellige
fonde til hjælp til forskellige ting.
Jane og Jytte tager til Kreds generalforsamlingen.
Dch ungdom har kontakte Maria for at høre om vi 
har lyst til at lægge klub til i en weegend.
De forventer vi har personer der kan hjælpe med 
mad og diverse ting.
Vi ringer og spørger kommunen.

3.
Orientering fra kassereren 

Banken: 6/1-24
Drift konto: 87.486,80
Køkken konto: 5.321,68
I alt :92.808,48

4.
Orientering fra udvalgene

Trænerudvalg:
Jan Holm er blevet spurt om han vil hjælpe søndag
eftermiddag det kan han ikke 
Der er spurt Arne om han vil have Jan som hjælper
Det vil han gerne.



Hus og Materialeudvalg:
Intet nyt

Markudvalg:
Intet nyt

Aktivitetsudvalg:
I stedet for gløgg og æbleskiver vil man gerne vi 
laver risengrød og tager det med ud i skoven.
Halloween i skoven,vi skal lave bål i skoven ved 
shelter.
Hvis de selv vil engagere det.
Vil vi se om vi kan repræsenter os ved Sæby 500 år
jubilæum.

Køkkenudvalg:
Intet nyt

IT udvalg:
Der er kommet et nyt beregner program som vi 
skal have installeret på PC.

Sponsorudvalg:
Intet nyt

Konkurrenceudvalget:
Petricia er kommet med i konkurrence udvalget

5. 
Konstituering af Bestyrelsen

Maria. Formand
Lone .Næstformand
Jytte. Kasseren
Jane . Hus og materiale udvalg
Karina. Konkurrence  ansvarlig

6.
Foredrag med Jesper Veronica lægger foredraget op i vores Sæby

7. 
Eventuelt:

Der bliver forslået at vi skal fjerne skralle 
spandende 
og at de forskellige hold skal lave det der går i 
stykker på banerne
Bestyrelsen mener ikke det virker.
Så vi holder os til arbejdsdagen
Julegaver
Skal de have julegaver når de kun har været der 



i et halv år
Man skal være træner i et helt år for at være at 
være berettiget til en jule gave

Kursus 
Hvis ikke klubben har gavn af det, skal man selv 
betale

Trænrer er velkommen til at spørge bestyrelsen 
om klubben betaler kursus de gerne vil på, også 
vurdere bestyrelsen om det er relevant. 
Kursuset skal dog være til gavn for 
klubben/medlemmer for at komme i betragtning.
Kørsel står man selv for. 

Næste møde:  9/4-24  ved Jytte
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